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elektrana Brežice uspješno radi, a Nenad 
Đukić o planovima i provedbi projekta 
navodnjavanja u Bosni i Hercegovini kao 
vidu prilagodbe klimatskim promjenama.
Drugi je dan Savjetovanja započeo pre-
davanjem Same Grošelja o prilagodbi 
klimatskim promjenama sliva rijeke Save 
(rad na izradi strategije i akcijskog plana). 
Sekciju "Pregled stanja odvodnje i pro-
čišćavanja otpadnih voda u slivu rijeke 
Save" uvodnim je predavanjem otvorio 
Zlatko Blažević. Zatim je Thomas Sichla 
govorio o primjerima dobre prakse u Hr-
vatskoj odnosno o provedbi i financiranju 
projekata vodnog gospodarstva. O ispu-
štanju i čišćenju otpadnih voda na područ-
ju gradske općine Ljubljana govorio je Ber-
nard Kogovšek, a Mara Pavelić govorila je 
o izgrađenosti uređaja za pročišćavanje 
komunalnih otpadnih voda u podslivu ri-
jeke Save. Uslijedila su predavanja Violete 
Janković o odvodnji i prečišćavanju otpad-
nih voda u Bosni i Hercegovini te Zorana 
Matića i Marka Lazića o beogradskome 
kanalizacijskom sustavu odnosno kon-
ceptu upravljanja otpadnim vodama.
Sva su predavanja izazvala stručnu ra-
spravu, a organizator priprema i zaključ-
ke savjetovanja koje ćemo prikazati u 
sljedećem broju časopisa GRAĐEVINAR.

sliva te dosadašnjom provedbom proje-
kata kako bi se utvrdile smjernice daljnjih 
aktivnosti. Kao i prošlih godina, inicijatori 
su bili Udruga za očuvanje hrvatskih voda 
i mora SLAP te Društvo građevinskih in-
ženjera Zagreb (DGIZ). Voditelj savjeto-
vanja bio je Mladen Milinović iz agencije 
Ravelin, a Radno predsjedništvo činili su 
prof. Ljubomir Miščević, dopredsjednik 
SLAP-a Alojz Getliher i Zdravko Jurčec, 
predsjednik DGIZ-a. 
Sedmo Savjetovanje, kao i sva prethod-
na, moglo se pratiti live streamingom. 
U prvoj su sekciji "Korištenje i uređenje ri-
jeke Save" održana predavanja o Zagrebu 
na Savi – "Strateška studija utjecaja na 
okoliš" Hrvojke Šunjić, "Analize u okviru 
studije izvodljivosti" Ivana Ivankovića, 
"Prostorno usklađivanje Programa za-
štite, korištenja i uređenja rijeke Save od 
granice sa Republikom Slovenijom do Si-
ska" Venka Ćurlina i "Početak izvođenja i 
dinamika realizacije" Irene Ratković-Mal-
baša. Andrej Vizjak govorio je kako Hidro-
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O problemima uređenja i 
korištenja rijeke Save

U Zagrebu je održano savjetovanje o održivome razvoju sliva 
rijeke Save, utjecaju klimatskih promjena na taj prostor i pregledu 
stanja odvodnje i pročišćavanja otpadnih voda u slivu rijeke Save

Savjetovanju o Savi održano je u Zagrebu 
29. i 30. studenoga 2017. pod pokrovi-
teljstvom predsjednice Republike Hrvat-
ske Kolinde Grabar-Kitarović, a okupilo 
je više od 130 sudionika. Prije početka 
radnog dijela Savjetovanja prisutne su 
pozdravili izaslanik predsjednice Repu-
blike Hrvatske mr. sc. Zoran Đuroković, 
generalni direktor Hrvatskih voda, te 
izaslanik predsjednika Vlade RH mr. sc. 
Marko Pavić, ministar rada i mirovinskog 
sustava. Pozdrave su uputili i izaslanica 
Gradonačelnika Zagreba Sanja Jerković, 
pročelnica Gradskog ureda za strategij-
sko planiranje i razvoj grada, te dekan 
Arhitektonskog fakulteta u Zagrebu prof. 
dr. sc. Krunoslav Šmit.
Cilj 7. savjetovanja bio je kontinuirano 
upoznavanje stručne i šire javnosti s pro-
blematikom uređenja i korištenja rijeke 
Save, stanjem voda i okoliša, utjecajem 
klimatskih promjena na sliv Save te sta-
njem odvodnje i pročišćavanja otpadnih 
voda u slivu rijeke Save u državama tog 
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